
ZÁPIS ZE SPOLEČNÉHO ZASEDÁNÍ SR A TR 

datum místo čas 
16. 9. 2024 Podvinný mlýn 18:30h 

 

1. V 18:30h zahájil předseda SR zasedání 
2. Proběhla informace o katastrofálních sportovní výsledcích v kategoriích do dorostu výše. 

Spokojenost je pouze s výsledky žákovské atletiky. Účast na MČR – dorost 0, junioři - 0, 22 – 
jeden náhodný, dospělí 0, ženy bojují o záchranu ve druhé lize!!! Největším sportovním 
úspěchem je 4. místo Anny Luxové na Paralympijských hrách v Paříži, kdy skončila na krásném 
4. místě.  HODNOCENÍ – PEPA: MLADŠÍ ŽACTVO – VÝBORNÍ – JSOU VE FINÁLE PRAŽSKÉHO PŘEBORU, STÍNEM JE 
ZRANĚNÍ KOZLOVÉ 

3. STŘELCOVÁ – NÁBORY: Út – 3.9. přišlo 40 dětí přípravka + ml. žactvo nábor bude pokračovat potom se přijmou další 
kroky k utvoření skupin 

4. 8.12. – vánoční hala od 17h 
5. Oblečení – přípravka červená trika, ml. žactvo – černé s bílým S, st. žactvo – bílé s černým S. 

Klárka připraví trenérům formuláře k objednání triček. 
6. 10.10. 24 proběhnou víceboje přípravek Sparta versus Olymp na PM. 
7. 5.10.2024 NA SLÁVII PROBĚHNE  BARÁŽ – BEZPODMÍNEČNĚ VŠECHNY ŽÁKYNĚ I 

DOROSTENKY  I ŽENY!!!!!!! 
8. Komunikace s ostatními subjekty - vždy vést komunikaci přes sekretariát. 
9. REZERVACE – OBJEDNÁVKA byla včas odeslána a je zaregistrována-předseda zajistí 

přístup na rezervační systém 
10. Pořádek a nákup pomůcek. Předseda, jako každých čtvrt roku upozornil na nepořádek ve 

skladech, a nedoporučil nákup dalších pomůcek. Co doporučil je koordinace tréninků 
jednotlivých tr. skupin.  

11. SMLOUVY – ČERNÁ dohodne s jednotlivými trenéry 
12. Doprava na MČR žactva – vzhledem k povodním je doprava a ubytování žáků na MČR velký 

problém. Řeší p. Černá. 
13.  Nepomucký podal info o  28. září PRAŽSKÉ VÍCEBOJE – JE TO NA CELÝ DEN  
14.  Bodné na baráž – SR rozhodne zda se bodné bude vyplácet a v jaké výši. 
15. Nepomucký vznesl požadavek na stojany pro slunečníkům. 
16. Nepomucký doporučil nechat spravit stany.    
17. SR se bude zabývat Odměnami za vedení družstev.  
18.  Nepomucký přednesl návrh na uspořádání táboráku k ukončení sezóny omladiny. Datum 

doporučil  3.10. 
19. KAMERA – NEUSTÁLÉ PROBLÉMY Nepomucký zkusí domluvit kontrolní ukázku s firmou On-line. 
20. Předseda požádá vedení Association club SP o dovybavení posilovny o zamykatelnou klec, o 

medicionální míče, TRX, AGUAHITY. 
21. KONTEJNER 1 – předseda projedná s vedením AC uvolnění kontejnerů 1, aby sloužil pouze pro 

ukládání atletického náčiní. 
22. Paní Střelcová získala grant od PRE, který využije  přípravka 75 000,-. 
23. Zaddem informoval o možnosti zahraničního soustředění pro příští rok. 
24. Machura byl pověřen projednat provoz pronajatých prostor, jejich úklid a přípravu na trénink. 

Též bude jedna o vytvoření odhodové plochy, tak, aby předcházela zahájení výstavby hřiště 
s UMT. 

Zapsal 16. září 24 - Remigius Machura  


